

Press Release**خبر صحفي****Unikai to Revamp its Distribution in Oman****يونيكاي تعيد تنظيم توزيع منتجاتها في سلطنة عمان**

United Kaipara Dairies Co. (P.S.C.) popularly known by its brand name 'UNIKAI' is one of the major dairy food companies in the Arabian Peninsula. The company since its inception in the year 1977 has been witnessing a rapid growth because of its excellent product quality and availability.

Unikai has been focusing on increasing the consumer satisfaction by delivering fresh products to them at their nearest points of purchase on a regular basis. To achieve this, Unikai is strengthening its distribution with a fleet of brand new modern and reliable ISUZU chiller and dry truck fleet from Vehicle Leasing Company, in order to meet the growing consumer demand for its products.

Unikai has a wide range of dairy products, Ice Creams and Juices and are sold primarily in Oman & UAE, besides select overseas countries. Unikai's Oman operation has been contributing significantly to its overall business volumes.

Unikai laban is one of the most popular products amongst consumers cutting across nationalities especially during Ramadan, while

Unikai ice lollies, cups and cones are a big hit with children. Unikai has become a household name in all the markets where ever the brand is present.

The entire existing Unikai fleet of distribution trucks in Oman will be replaced with brand new Isuzu trucks equipped with state-of-the art chilling units, through a special leasing agreement with Vehicle Leasing Company (VLC). VLC is an OTE Group company, specialized in offering customized leasing & transport

شركة كايبارا المتحدة للألبان (ش.م.ع.)، المعروفة باسمها التجاري "يونيكاي"، هي إحدى الشركات الرائدة في مجال منتجات الألبان في منطقة شبه الجزيرة العربية. وقد شهدت الشركة منذ تأسيسها في عام ١٩٧٧م تطوراً سريعاً، نظراً لمنتجاتها المتوفرة الجيدة الجودة والمنشرة بالأسواق.

لقد عملت شركة يونيكاي على التركيز على زيادة نسبة رضا عملائها و ذلك من خلال تقديم منتجات طازجة لهم في مناطق الشراء القريبة منهم و بصورة منتظمة. و في سبيل تحقيق هذا الهدف، تعمل يونيكاي على تحسين توزيع منتجاتها من خلال استخدام أسطول يتألف من أنواع جديدة و حديثة من المركبات والمبردات والشاحنات ماركة "إيسوزو" من شركة تأجير مركبات، من أجل تلبية طلب العملاء المتزايد على منتجات الشركة.

لدى شركة يونيكاي نطاق واسع من منتجات الألبان و الآيس كريم و العصائر التي تباع بصورة أساسية في سلطنة عمان و دولة الإمارات العربية المتحدة، بالإضافة إلى دولة أخرى مختارة. تساهم عمليات تشغيل يونيكاي في سلطنة عمان بنسبة كبيرة في حجم الإيرادات الشاملة للشركة.

ويعتبر لبن يونيكاي أحد أهم المنتجات شهرة التي يتناولها العملاء من مختلف الجنسيات لاسيما في شهر رمضان كما أن جميع أنواع البوظة و الآيس كريم ماركة يونيكاي في أشكالها المختلفة من أحب المنتجات بالنسبة للأطفال. لقد أصبحت يونيكاي من الأسماء المألوفة في كافة الأسواق، حيثما وجدت هذه الماركة التجارية.

سوف يتم استبدال جميع شاحنات التوزيع التي تعمل ضمن الأسطول المستخدم حالياً في سلطنة عمان، بشاحنات جديدة ماركة "إيسوزو" مزودة بوحدة تبريد من خلال اتفاقية للتأجير خاصة مع شركة (في.ال.سي) لتأجير المركبات ان شركة تأجير المركبات "في.ال.سي" هي شركة من مجموعة مؤسسة عمان للمواصلات، متخصصة في

solutions for leading FMCG companies, Fleet Operators, Banks, EPC contractors, Fast Food Chains etc., and has presence in Ghala, Muscat airport, Salalah, Seeb & Sohar. Value Plus Rent A Car, a part of VLC offers daily, weekly, monthly rentals

Isuzu is not only present in over 100 countries, but also enjoys an overwhelming No.1 position in many regions. Isuzu is a market leader in Oman and its trucks are immensely popular because of their unmatched reliability and versatility even while operating on grueling schedules and delivering more efficient results.

Round-the-clock hours of operation and driving distances from Unikai's state-of-the-art production facility located in the UAE to delivery locations across the Sultanate even during poor weather conditions in order to maintain the freshness and availability, Isuzu trucks are naturally the preferred choice as they are designed to focus on reducing driver fatigue and improving basic safety through fundamental factors such as excellent visibility and ease of handling.

This major shift will not only vastly improve the efficiency of transporting the variety of Unikai products to retail outlets that are widely spread across Oman in ideal refrigerated conditions but also greatly help in maintaining the product freshness & quality throughout the supply chain.

Vikas Mittal

CEO- United Kaipara Dairies Co. (PSC)



عرض تأجير حسب الطلب و حلول النقل لشركات رائدة في مجال صناعة المواد الغذائية ، مشغلي أسطول ، بنوك و مقاولي "تي.بي.سي" ، شبكات الأغذية السريعة و غيرها، و لها وجود في غالاً، مطار مسقط ، صلالة ، سيب و سوهار. ان هذه الشركة تقوم بتأجير المركبات بشكل يومي، اسبوعي و شهري .

إن سيارات إيسوزو لا تتميز فقط بالتواجد في أكثر ١٠٠ بلد من بلدان العالم، بل أنها مرغوبة على نطاق واسع في العديد من المناطق. إيسوزو هي الرائدة في سوق سلطنة عمان و سياراتها مرغوبة من قطاع كبير من الجمهور لأنها تتميز بقوة لا مثيل لها و براعة في الحركة حتى و هي تعمل في المناطق الشاقة و تعطي نتائج أكثر فاعلية.

ان هذه المركبات تعمل على مدى أربعة و عشرين ساعة من العمل المتواصل ولمسافات بعيدة عن منطقة إنتاج يونيكاي الواقعة في الإمارات العربية المتحدة إلى مناطق التسليم في كافة أنحاء سلطنة عمان، حتى أثناء الظروف المناخية السيئة، من أجل توفير المنتجات و المحافظة عليها وهي طازجة، فإن شاحنات إيسوزو هي الخيار الأفضل، لاسيما و أنها صممت لتقلل من معاناة السائق و تحسين السلامة الأساسية من خلال عوامل أساسية مثل الرؤية الممتازة و تسهيل المعاملات.

إن الغاية الكبرى لا تنحصر فقط في سرعة تحسين فاعلية نقل منتجات يونيكاي المتنوعة إلى منافذ البيع المتفرقة المنتشرة على نحو واسع عبر مناطق سلطنة عمان في ظروف مثالية من التبريد، و لكن أيضاً إرسالها للعملاء محافظة على المنتج طازجا وذى نوعية ممتازة.

فيكاس ميتال

الرئيس التنفيذي - كايبارا المتحدة للألبان (ش.م.ع.)

